
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 26. februar 2019, kl. 17.30 – 21.00 

                         

  
Afbud:    

 
Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 13.12.18 MNC/CM 
 

 
Referatet er godkendt. 
 

 
 

2. Nyt fra elevrådet MNC/CM 
 

 
Der skal være afdelingsfest i udskolingen d. 28/2 med fastelavnstema. Elevrådet arbejder på at 
lave en bordtennisturnering, da der er rigtig mange der spiller i pauserne. 
 
På skolebestyrelsesmødet d. 13.12.18 fremlagde elevrådet den elevundersøgelse de har lavet i 
forhold til behovet for køleskab i udskolingen. Undersøgelsen viste at 86% af eleverne ikke 
mangler et køleskab til madpakken, og at 91% af eleverne ikke vil bruge et fælles køleskab for 
årgangen.     
På baggrund af denne undersøgelse er det besluttet, at der ikke bliver sat et fælles årgangskøle-
skab op i overbygningen. Elevrådet orienterer klasserne om beslutningen.  
 

 
 

3. Nyt system til udpegning af kørselsberettigede elever   MNC/CM 
  
Forvaltningen har forespurgt, om vi har en eller to repræsentanter fra skolebestyrelsen, som vil 
indgå i en referencegruppe i forbindelse med implementeringen af det nye system til udpegning 
af kørselsberettigede elever. Implementeringen af det nye system skal ses i forlængelse af, at 
den lukkede skolebuskørsel skal i udbud i slutningen af dette skoleår. Majbrit har tilkendegivet at 
hun gerne ville deltage og første møde har været afholdt Hald Ege Skole d. 31.01 kl. 16.00.  
 
Derudover er der møde d. 06.03.19 kl. 16.30 og ca. en time frem. Kasper deltager fra skolen, og 
vi skal gerne have en repræsentant fra bestyrelsen også.   
  

 
Majbrit har deltaget i første møde og nye møder er planlagte.  
Kommunen vil ud og se på alle veje, for at vurdere trafiksikkerhed med henblik på at skabe ens-
artede vurderinger i hele kommunen. Der er lavet en god plan for processen.  
På møderne med forvaltningen er der også drøftet kommunikation/information til forældre i for-
bindelse med revurderingen af trafiksikkerheden og evt. nye tiltag på baggrund af dette.  
 
Majbrit deltager også på mødet d. 06.03.19 sammen med Kasper. 
 

 
 
 
 



4. Henvendelse vedr. Team Rynkeby Skoleløb  MNC/CM 
  
Drøftelse af henvendelse. (Se bilag 1)   

bilag 1 - skoleløb 

rynkeby.docx
 

 

 
Skolebestyrelsen drøftede henvendelsen og har på den baggrund besluttet, at eleverne på Hald 
Ege Skole ikke skal deltage i Team Rynkeby Skoleløb.  
 

 
 

5. Drøftelse og godkendelse af princip for lejrskole og skolerejser  MNC/CM 
  
Godkendelse/drøftelse af princip for lejrskoler og skolerejser. (Se bilag 2)   

bilag 2 - 

ekskursioner mm.docx
 

 
Princippet blev drøftet og forældrebetalingen til elevforplejningen blev fastsat til 85 kr.  
Forældrebetalingen til elevforplejningen er fastsat med begrundelse i et anslået skøn ift. et nor-
malt sparet hjemmeforbrug.  
 

 
 

6. Planlægning af forældrestormøde d. 21.03.19      MNC/CM 
 
Status på planlægning og indbydelse. (Se bilag 3)      

 

bilag 3 - 

forældrestormøde 2019.pdf
 

 
Invitationen er sendt ud til alle forældre. Anette sender besked til alle kontaktforældre. Der sen-
des en reminder til alle forældre ca. en uge før stormødet og LC lave et opslag på facebook.  
Forplejning: kaffe og vand.  
 

 
 

7. Budget 2019    MNC/CM 
 
Gennemgang/drøftelse og godkendelse af budget 2019. (Se bilag 4)      
  

 
CM gennemgik skolens økonomi og rammerne for budgetlægningen. Budget for 2019 blev god-
kendt. 

  

bilag 4 - budget 

2019 - best.pdf
 

 
 
 
 
 
 



8. Planlægning af kommende skoleår       MNC/CM 
 
Information/drøftelse af skoleårets planlægning og konsekvenser i forhold til budget 2019. Her-
under også en drøftelse af den nylige vedtaget justering af folkeskolen. (Se bilag 5)     

bilag 5 - aftale just. 

folkeskolen.pdf
              

  

 
CM gennemgik justeringen af folkeskoleloven og de afledte konsekvenser i forhold til skoleårets 
planlægning. Med udgangspunkt i det vedtagne budget og justering af folkeskoleloven blev over-
ordnede prioriteringer drøftet.  
På baggrund af drøftelserne arbejder ledelsen videre med skoleårets planlægning, og punktet 
drøftes igen på skolebestyrelsesmødet i april.  
 

 
 
 
 

9. Opstart på drøftelse af skoleboden og madordning  MNC/CM 
 
Præsentation af diverse scenarier i forhold til skoleboden og madordning. Birthe Møller deltager i 
drøftelsen på dette og kommende møder.    
  

 
Indledende orientering fra BM og kort drøftelse af bodens udvalg, bodens økonomi m.m. For-
skellige forslag, scenarier og andre skolers praksis blev drøftet. 
På næste skolebestyrelsesmøde skal det drøftes, beskrives og besluttes hvad bodens formål er. 
Eks. er det et supplement til madpakken eller skal der tilbydes hele måltider. 
I perioden frem mod næste skolebestyrelsesmøde undersøger BM forskellige konkrete mulighe-
der i forhold til udbud m.m. i boden. Mulighederne præsenteres på kommende møde. 
  

 
 

10. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     MNC/CM 
 
Prioritering af punkterne: Planlægning af kommende skoleår, skolebod/madordning, ny kommu-
nikationsplatform – Aula, drøftelse af kommunikationsstrategi i forbindelse med implementerin-
gen af Aula og brugen af meebook, trivselspolitik.  
 

 
1. Planlægning af kommende skoleår 
2. Skoleboden og madordning  
3. Aula – drøftelse af kommunikationsstrategi  

 

 
 

11. Meddelelser 
 

  
- Næste skolebestyrelsesmøde er d. 09. april kl. 19.00 – 21.00.   
- I april er der opstart på udskiftning af vinduer ud mod banestien på A & B gang.      
  

 

 

12. Evt. 
 



Intet til referat.  
 

 


